
Excelentie,

Hierbij wil ik graag mijn zienswijze geven op het voornemen tot het sluiten van de jacht op haas en 
konijn.

Ons jachtveld ligt in WBE Noorderpark ten noorden van de stad utrecht in Natura2000 gebied de 
oostelijke vechtplassen. Het gebied bestaat uit graslanden, water, bos en rietlanden. Wij besteden 
met onze jachtcombinatie heel veel tijd aan het bestrijden van de ganzenschade en doen intensief 
aan vossen en kraaienbeheer. Met name de ambitieuze doelstellingen voor het natura2000 gebied 
geeft de noodzaak om juist de vos intensief te bestrijden. De doelstelling zijn voornamelijk 
moerasvogels o.a. purperreiger, roerdomp, porseleinhoen, woudaapje deze soorten broeden op de 
grond omdat van nature in het moeras weinig tot geen bomen waren. Omdat tegenwoordig de 
waterstand veel lager is in de winter dan vroeger kan de vos zich nu goed handhaven. Wil je 
succesvolle broedresultaten halen met grondbroeders dan is de basis toch echt vossenbejaging.

Wat we als jager kunnen `oogsten` na alle inspanningen zijn wildsoorten als haas, konijn, wilde eend 
en fazant. Deze soorten proberen we als jagers intensief te beschermen zodat we een gezonde 
populatie voor de toekomst over houden. Wanneer er voldoende lopen kunnen we er elk jaar een 
aantal schieten, juist deze jacht is de basis van alles, schadebestrijding en beheer zien we als 
noodzaak om te kunnen jagen op wildsoorten.

Wanneer de jacht op het haas en of de andere soorten gesloten word verwacht ik grote gevolgen 
voor al het beheer en schadebestrijding van o.a. kraaien en ganzen. Ik denk dat door de 
overheid/ministerie heel erg onderschat word hoeveel uren wij als jagers besteden in het 
buitengebied en daar ook toezicht houden op alles wat er gebeurd, dit gebeurd allemaal vrijwillig.

Verder ben ik geschrokken van het feit dat de minister gebruik maakt van tellingen van sovon, juist in 
de gebieden waar veel hazen zitten nemen de vogelaars niet de moeite om alle hazen te registreren 
is mijn ervaring. We hebben regelmatig overleg met vogelaars omdat we bepaalde zaken als vossen 
en ganzenbestrijding met hen afstemmen in de natuurgebieden. Door samen te werken met 
vogelaars proberen we efficiënt op te treden in deze gebieden met zo min mogelijk verstoring.

Verder tellen we jarenlang op de eerste zaterdag van april de hazen en we zien de laatste jaren een 
constante tot licht stijgende lijn met deze telling. Dit voorjaar hebben we een warmtebeeld telling 
gedaan en waar we overdag zo`n 30 hazen telde waren het er met warmtebeeld 318 in ons jachtveld. 
Helaas hebben we geen hele reeks aan warmtebeeldtelgegevens, maar uit deze aantallen blijkt wel 
dat er zeer veel hazen in ons jachtveld lopen.

Met de konijnen gaat het overigens al jaren slecht, dit is voor ons als jagers reden geweest om de 
afgelopen jaren niet op deze soort te jagen. Ziektes hebben de stand van de konijnen de afgelopen 
jaren meer dan gedecimeerd en dit is niet door de jacht gebeurd. We betreuren het ten zeerste dat 
de minister ook deze jacht wil sluiten, het effect is dat jagers dan ook niet meer investeren in biotoop 
voor deze soort teneinde om de konijnenstand te verbeteren.

Ik hoop dat u bereid bent om uw besluit te heroverwegen en de jacht op konijn en haas in onze 
mooie provincie open te laten,

Mvg Willem van der Linden


